



**LIFTING OF THE
BOIL WATER ADVISORY**

TO: Municipality of North Stormont

DATE: September 19, 2019

SUBJECT: Moose Creek Water Treatment
Plant

Sir/Madam:

Please advise patrons using water from the above-mentioned Water Treatment Plant, that the water samples collected on September 17, 2019 have indicated that water is safe for drinking.

Should you have any questions, please contact the undersigned at 613-933-1375 or our Health Line service at 1 800 267-7120.

Sincerely,

Caroline Kuate CPHI(C)
Program Manager

**LEVÉE DE L'AVIS DE FAIRE
BOUILLIR L'EAU**

DESTINATAIRE : Municipalité de Stormont
Nord

DATE : Le 19 septembre 2019

OBJET : Usine de traitement de l'eau de
Moose Creek

Madame, Monsieur,

Veillez aviser les clients qui utilisent l'eau de l'usine de traitement de l'eau susmentionnée que les échantillons d'eau prélevés le 17 septembre dernier ont indiqué que l'eau est potable.

Si vous avez des questions à ce sujet, veuillez communiquer avec la soussignée au 613-933-1375 ou avec notre service Appel-santé au 1 800 267-7120.

Veillez agréer, Madame, Monsieur, nos salutations distinguées.

Caroline Kuate CISP(C)
Gestionnaire de programme



CORNWALL • ALEXANDRIA • CASSELMAN • HAWKESBURY • ROCKLAND • WINCHESTER

www.EOHU.ca • 1 800 267-7120 • www.BSEO.ca

If you require this information in an alternate format, please call 1 800 267-7120 and press 0.
Si les renseignements sont requis dans un autre format, veuillez appeler au 1 800 267-7120 et faire le 0.